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PROTOKÓŁ  NR  XIX/12 
 

obrad Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  26 czerwca 2012 roku 

 
 
XIX Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 

Przewodniczącego  Rady Miasta Tadeusza Łysiaka.  
 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 12 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowi załączniki nr 1 do protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
 
1. Sprawy  regulaminowe : 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołów z ostatnich sesji: Nr XVII/12 z 17.05.2012r., Nr XVIII/12 

z 08.06.2012r. 
2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska 

na obszarze województwa i miasta Kostrzyn nad Odrą w odniesieniu do zmiany 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

4. Informacja na temat działalności CZG-12.   
5. Sprawozdanie z działalności MZK Sp. z o.o za rok 2011. 
6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Miasta Kostrzyn nad Odra za 2011 rok : 
a) sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011 rok,  
b) sprawozdanie finansowe, 
c) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłożonym 

przez Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2011 rok,  

d) informacja o stanie mienia komunalnego, 
e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Kostrzyn 
nad Odra za 2011 rok (druk nr 9). 

7. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kostrzyn nad Odrą 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2011 rok: 
a) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta,  
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium, 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kostrzyn nad 

Odrą absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2010 rok (druk nr 10), 
8. Podjęcie uchwała w sprawach : 
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a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu w zakresie budowy 
warsztatów zawodowych przy Regionalnym Centrum Edukacji 
Ponadgimnazjalnej – Zespole Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w 
Kostrzynie nad Odrą (druk nr 1), 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 
2), 

c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na lata 
2012-2033 (druk nr 3) 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia przez Miasto Kostrzyn nad Odra 
kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu 
Miasta Kostrzyn nad Odrą w roku 2012 oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań (druk nr 4) 

e) udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego (druk nr 5), 
f) określenia przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu 

taksówkami  (druk nr 6), 
g) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 7), 
h) przyznania Medalu Pamiątkowego „Za zasługi dla Miasta Kostrzyn nad Odrą 

(druk nr 8),  
9. Interpelacje i wnioski. 
10. Sprawy różne. 

 
Obrady sesji prowadził Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piotr Tadla, który o godz. 
15.00 dokonał otwarcia obrad sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i 
Osób Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 

Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji. Wiceprzewodniczący Rady 
P. Tadla zgłosił autopoprawkę do porządku obrad sesji  polegającą na : 

1) wniesieniu uzupełnionego o dodatkowe 6 lokali mieszkalnych projektu uchwały 
w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 7a) , 

2) wprowadzeniu projektu uchwały w sprawie zasad dofinansowania ze środków 
budżetu Miasta zadań z zakresu usuwania wyrobów zawierających azbest 
z terenu miasta Kostrzyn nad Odrą przy udziale funduszy uzyskanych 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Zielonej Górze (druk nr 11). 

 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej zmian do porządku obrad sesji, 
Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla przystąpił do realizacji kolejnego porządku obrad 
sesji, tj. przyjęcie protokołów z ostatnich sesji: Nr XVII/12 z 17.05.2012r., Nr 
XVIII/12 z 08.06.2012r. 
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Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów z 
sesji : 

1) Nr XVII/12 z 117.05.2012r. - Rada Miasta 10 głosami „za”, przyjęła protokół. 
2) Nr XVIII/12 z 08.06.2012r. - Rada Miasta 10 głosami „za”, przyjęła protokół. 

 
 
2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 17 maja 2012 r. do 26 
czerwca 2012 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt  (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 
 
Radny M. Tatarewicz zapytał, jaka szkoła, oprócz szkoły muzycznej powstanie w 
budynku przy ul. Kopernika 1? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż powstanie niepubliczna szkoła podstawowa 
wraz ze szkołą muzyczną I i II stopnia. 
 
Na obrady sesji przybył Radny A. Żołna, a więc stan Rady liczył 12 radnych. 
 
 
3. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie 
środowiska na obszarze województwa i miasta Kostrzyn nad Odrą w 
odniesieniu do zmiany ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

 
 Kierownik Delegatury Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w 
Gorzowie Wlkp. Pan Marek Demidowicz przedstawił informację o stanie środowiska 
na obszarze województwa i miasta Kostrzyn nad Odrą w odniesieniu do zmiany 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (informacja stanowi załącznik nr 
3 do protokołu). 
 
Radny M. Tatarewicz zapytał, czy ryby bytujące w wodach rzeki Odry i Warty są 
jadalne, jeśli wody tych rzek nie spełniają określonych wymagań do  życia ryb? Radny 
zwrócił się z pytaniem, czy są przeprowadzone badania stwierdzające, na którym 
odcinku występuje silne skażenie tych rzek? 
 
Pan Marek Demidowicz wyjaśnił, iż warunki dla bytowania ryb są zróżnicowane w 
zależności od ich rodzaju i cyklu życia. Dlatego też zapewnił, iż fosfor nie jest 
czynnikiem wpływającym szkodliwie na ryby z rodzaju karpiowatych. Następnie,  
wyjaśnił, iż do rzek spływają zanieczyszczenia spłukiwane z powierzchni ziemi, z 
oczyszczalni ścieków, z systemów kanalizacji burzowej z dużego  obszaru, który 
kumuluje się na odcinku zlewni, a więc nie pochodzą bezpośrednio z terenu 
Kostrzyna. 
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Radna K. Żołna zapytała, czy wprowadzono rozporządzenia do ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach? 
 
Pan Marek Demidowicz odpowiedział, że nie ma jeszcze przepisów szczegółowych do 
ustawy, z wyjątkiem rozporządzenia z miesiąca maja br. 
 
 
Obrady sesji opuścił Radny M. Tatarewicz, a więc stan Rady liczył 11 radnych. 
 
4. Informacja na temat działalności CZG-12.  
 
Przewodniczący Zarządu CZG-12 Tadeusz Pietrucki przedstawił informację na temat 
działalności Celowego Związku Gmin (informacja stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu). 
 
Radna M. Sądej zapytała o częstotliwość opróżniania pojemników na selektywną 
zbiórkę odpadów. 
 
Przewodniczący CZG-12 Tadeusz Pietrucki odpowiedział, iż pojemniki opróżniane są 
raz w miesiącu, co z pewnością jest za rzadko. Dlatego też, w okresie wakacyjnym 
częstotliwość opróżniania pojemników będzie zwiększona.   
 
 
5. Sprawozdanie z działalności MZK Sp. z o.o za rok 2011. 
 
Prezes MZK Sp. z o.o Olgierd Kłaptocz przedstawił sprawozdania z działalności 
spółki za rok 2011 (informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Radny K. Wojtala zwrócił się z pytaniem, czy przy takim potencjale sprzętowym 
spółka czyni starania w celu pozyskania nowych odbiorców? 
 
Prezes Olgierd Kłaptocz odpowiedział, iż po dosprzętowieniu  Zakładu Ochrony 
Środowiska nastąpił dwukrotny wzrost odbiorców w zakresie gospodarki odpadami. 
MZK obsługują również mieszkańców gminy Słońsk, Górzyca, Witnica i kilka osiedli 
ościennych miejscowości. Dodał, iż zwiększono eksploatację sprzętu kanalizacyjnego, 
który wykorzystywany jest nie tylko do czyszczenia kanałów na terenie Kostrzyna, ale 
również do obsługi firm kostrzyńskich, a także na poza terenem miasta Kostrzyn. 
 
Radny K. Wojtala stwierdził, iż jego pytanie nie dotyczyło świadczenia usług 
jednorazowych, tylko podpisania umów. Nadmienił, iż z informacji prasowych 
wyczytał, że Gmina Krzeszyce zrezygnowała z usług MZK w Kostrzynie nad Odrą, 
ponieważ przedstawione warunki były nie do przyjęcia.   
 
Prezes Olgierd Kłaptocz zwrócił się do Radnych, aby w przyszłości zasięgali 
informacji u źródła, a nie z prasy. Dlatego też zaprosił Radnego do siedziby spółki 
celem przedstawienia szczegółowych wyjaśnień w tej sprawie. 
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Obrady sesji opuścił Radny M. Tatarewicz, a wiec stan Rady liczył 11 radnych. 
 
 
6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Kostrzyn nad Odra za 2011 rok: 
 
Burmistrz Miasta Andrzej Kunt przedstawił, również w formie audiowizualnej, 
następujące informacje : 

a) sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011 rok (informacja stanowi załącznik 
nr 6 do protokołu), 

b) sprawozdanie finansowe (informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu),  
c) o stanie mienia komunalnego (informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu)  

 
Następnie Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Kostrzyn 
nad Odrą sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2011 rok. (Uchwała Nr 215/2012 
RIO w Zielonej Górze stanowi załącznik nr 9 do protokołu)  
 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Maciej Borowski przedstawił pozytywną opinię 
Komisji Rewizyjnej Rady  Miasta Kostrzyn nad Odra w sprawie wykonania budżetu 
miasta Kostrzyn nad Odrą za 2011 rok, która zawarta została w protokole Komisji 
Rewizyjnej z dnia 31 maja 2012r. (protokół stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono uwag i wniosków do sprawozdania z wykonania  
budżetu miasta za 2011 rok – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piotr Tadla  
przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Kostrzyn nad Odra 
za 2011 rok. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”,  podjęła Uchwałę Nr XIX/136/12,  która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

 

7. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kostrzyn nad Odrą 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2011 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Maciej Borowski przedstawił wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budżetu miasta za 2011 rok. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Adam Bogdański przedstawił pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej o 
udzielenie absolutorium. (Uchwała Nr 352/2012 RIO w Zielonej Górze stanowi 
załącznik nr  12 do protokołu)  
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piotr Tadla  poddał pod głosowanie 
wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu miasta Kostrzyn nad Odrą za 2011 rok. 
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za” udzieliła Burmistrzowi Miasta Kostrzyn nad Odrą absolutorium z tytułu 
wykonania  budżetu miasta Kostrzyn nad Odrą za 2011 rok i podjęła Uchwałę Nr 
XIX/137/12,  która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.”  
 
8. Podjęcie uchwał. 

 
a) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gorzowskiemu w zakresie budowy warsztatów zawodowych przy Regionalnym 
Centrum Edukacji Ponadgimnazjalnej – Zespole Szkół im. Marii Skłodowskiej-
Curie w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 1), 

 
Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla poinformował, iż obie Komisje Rady Miasta 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami 
„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr XIX/138/12,  która 
stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 

 

b) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą 
na 2012 rok (druk nr 2), 

 
Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla poinformował, iż obie Komisje Rady Miasta 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XIX/139/12,  która stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 

 

c) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Kostrzyn nad Odrą na lata 2012-2033 (druk nr 3) 

 
Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla poinformował, iż obie Komisje Rady Miasta 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”  - podjęła Uchwałę Nr XIX/140/12,  która stanowi załącznik nr  15 do protokołu. 
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d) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaciągnięcia przez Miasto 
Kostrzyn nad Odra kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą w roku 2012 oraz spłatę wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań (druk nr 4) 

 
Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla poinformował, iż obie Komisje Rady Miasta 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XIX/141/12,  która stanowi załącznik nr  16 do protokołu. 

 

e) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego (druk nr 5), 

 
Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla poinformował, iż obie Komisje Rady Miasta 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 9 głosami 
„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę Nr XIX/142/12,  która 
stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 

 

f) Projekt uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych związanych 
z przewozem osób i bagażu taksówkami  (druk nr 6), 

 
Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla poinformował, iż obie Komisje Rady Miasta 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XIX/143/12,  która stanowi załącznik nr  18 do protokołu. 

 

g) Projekt uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 
(druk nr 7), 

 
Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla poinformował, iż obie Komisje Rady Miasta 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XIX/144/12,  która stanowi załącznik nr  19 do protokołu. 
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h) Projekt uchwały w sprawie przyznania Medalu Pamiątkowego „Za zasługi dla 
Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 8),  

 
Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla poinformował, iż obie Komisje Rady Miasta 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XIX/145/12,  która stanowi załącznik nr  20 do protokołu. 

 

i) projekt uchwały w sprawie zasad dofinansowania ze środków budżetu Miasta 
zadań z zakresu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta Kostrzyn 
nad Odrą przy udziale funduszy uzyskanych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze (druk nr 11). 

 
Naczelnik Wydz. GKiL Pani A. Wasielak poinformowała, iż uchwała przyjęta na 
poprzedniej sesji była skierowana do osób fizycznych, natomiast przepisy dopuszczają 
również dofinansowanie podmiotów gospodarczych. Dokonano również zmiany w 
zakresie nomenklatury uchwały, ponieważ niewłaściwe jest używanie określenia 
„regulamin”, tylko „zasady dofinansowania”. 
 
Wiceprzewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miasta w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XIX/146/12,  która stanowi załącznik nr  21 do protokołu. 

 
9. Interpelacje i wnioski. 
 
Radny A. Bogdański zwrócił się z prośbą o interwencje w sprawie usunięcia 
pozostałości obiektu po spalonym młynie przy ul. Gorzowskiej. Radny dodał, iż teren 
ten znajduje się w bliskim sąsiedztwie szkoły podstawowej, a także nie sprzyja 
estetycznym walorom miasta.  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że teren po obiektach młyna jest własnością 
prywatną i na wniosek właściciela otrzymał w trybie pilnym pozwolenie na rozbiórkę 
obiektu.  
 
Radna K. Srokowska apelowała o podjęcie działań zmierzających do 
zagospodarowania ronda Twierdza, które znajduje się przy wjeździe do miasta od 
strony miasta Słubic. Radna nadmieniła, iż przykładem zagospodarowanych i 
zadbanych   rond jest miasto Witnica.  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt odpowiedział, że rondo Twierdza należy do zarządu 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, dlatego też ze strony miasta 
możemy tylko wystąpić do właściciela o bieżące utrzymanie ronda. 
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Radny A. Bogdański zwrócił uwagę, że w związku z remontem ulicy Wyszyńskiego 
wykonano również nowe nawierzchnie chodników, które były już wcześniej 
wykonane z kostki brukowej. Zdaniem Radnego jest to podwójne wydawanie środków 
na chodniki,  które było już wykonane, a teraz dokonano ich rozbiórki i ponownie 
zmodernizowano.  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt odpowiedział, iż chodniki przy ulicy Wyszyńskiego były 
wykonane co najmniej 10 lat temu, a także nie znajdowały się po obu stronach ulicy. 
Ponadto przy prowadzonej inwestycji ulicy Wyszyńskiego dokonano zmiany 
wysokości krawężników, a więc konieczne było również wykonanie chodników. 
Dodał, iż rozebrana kostka brukowa będzie wykorzystana na terenie miasta do 
poprawy stanu innych chodników.  
 
 
10. Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla przedstawił pismo NZOZ Nowy Szpital w 
Kostrzynie nad Odrą, w którym Dyrektor szpitala udzieliła odpowiedzi na zaproszenie 
w obradach sesji i jednocześnie wystąpiła do radnych z zaproszeniem do odbycia 
wizytacji kostrzyńskiego szpitala. 

 
Radny K. Wojtala poinformował, iż mieszkańcy Kostrzyna zgłaszają uwagi na temat  
złego stanu wody. Ponadto w dniu dzisiejszym zamieszczono informację na klatkach 
w budynkach mieszkalnych o spożywaniu wody po uprzednim przegotowaniu. Radny 
zwrócił się do Prezesa MZK o wyjaśnienia w tej sprawie.  
 
Prezes MZK Sp. z o.o. Olgierd Kłaptocz poinformował, iż problem związany ze 
stanem wody dotyczy dwóch kwestii. Pierwszy problem pojawił się prawdopodobnie 
na skutek prac wykonywanych ciężkim sprzętem na ul. Kard. St. Wyszyńskiego,  które 
mogły spowodować oderwanie osadów w rurociągu magistralnym. W związku z 
powyższym MZK zastosowały zasuwy i przeprowadziły płukanie wodociągów.  
Kolejny problem pojawił się, gdy jeden  z pomiarów przy ul. Granicznej przekazał 
informację o istnieniu ośmiu sztuk bakterii. W związku z  powyższym dokonano 
zgłoszenia wykrytych bakterii  do sanepidu, który zalecił przeprowadzenie 
chlorowania, w tym również poinformowanie ludności o tej sytuacji. Zgodnie z 
decyzją sanepidu chlorowanie ma być prowadzone do 15 sierpnia br., również w 
związku organizacją Przystanku Woodstock. Podsumowując poinformował, iż woda 
spełnia wymagania, ponieważ poziom chloru i inne parametry nie został przekroczone. 
 
Radny P. Tadla w związku wprowadzeniem przez MZK pilotażowego programu 
segregacji odpadów, zwrócił się z pytaniem dotyczącym możliwości nabycia 
kolejnych worków, ponieważ brakuje informacji w tej sprawie? 
 
Prezes O. Kłaptocz wyjaśnił, iż wprowadzenie programu pilotażowego ma na celu  
przygotowanie MZK do przetargu w 2013 roku.  W związku z powyższym na jednym 
z osiedli udostępniono mieszkańcom posesji worki, aby zorientować się jak 
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mieszkańcy prowadzą selektywną zbiórkę i jaki będzie wynik tego programu. Prezes 
poinformował, iż przyjęta została zasada, aby mieszkańcy po wystawieniu kompletu 
worków z odpadami, otrzymali kolejne worki.  
 
 
Radny K. Wojtala zwrócił się z pytaniem, czy osoby, które nabyły bilety wstępu na 
koncert zespołu „Mazowsze” mogą ubiegać się o zwrot pieniędzy, skoro pozostałe 
bilety były później  rozprowadzone w formie nieodpłatnych zaproszeń? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że dokonano sprzedaży tylko około 400 biletów, 
za kwotę symboliczną, to jest 20 zł.. W związku z tym, iż organizacja takiej imprezy 
jest ogromnym i kosztowym przedsięwzięciem, postanowiono rozprowadzić 
zaproszenia dla kostrzyńskich organizacji  pozarządowych, aby miejsca na widowni 
byłe zapełnione. 
 
  
W związku z tym, że porządek obrad XIX sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                      
kadencji został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta T. Łysiak zamknął obrady 
o godzinie 18.40. 
 
Protokołowała :     Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska        Piotr Tadla 
 


